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Abstract (en)
[origin: WO2021160668A1] The invention relates to a vacuum cleaner (2) comprising a suction duct (19); a waste separation device (5) fluidly
connected to the suction duct (19); a main body (3), in which a motor fan is accommodated; a grip handle (4); a control member (23) which
is arranged on the grip handle (4) and which is configured to control an operation of the motor fan according to a first operating mode; and an
activation member (24) which can be actuated by a user and which is configured to control an operation of the motor fan according to a second
operating mode, wherein the vacuum cleaner (2) is configured such that a maximum speed of rotation of the motor fan in the second operating
mode is greater than a maximum speed of rotation of the motor fan in the first operating mode, the activation member (24) being arranged opposite
the control member (23).

Abstract (fr)
Cet aspirateur (2) comprend un conduit d'aspiration (19) ; un dispositif de séparation de déchets (5) relié fluidiquement au conduit d'aspiration (19) ;
un corps principal (3) dans lequel est logé un moto-ventilateur ; une poignée de préhension (4) ; un organe de commande (23) qui est disposé sur la
poignée de préhension (4) et qui est configuré pour commander un fonctionnement du moto-ventilateur selon un premier mode de fonctionnement ;
et un organe d'activation (24) qui est actionnable par un utilisateur et qui est configuré pour commander un fonctionnement du moto-ventilateur selon
un deuxième mode de fonctionnement, l'aspirateur (2) étant configuré de telle sorte qu'une vitesse de rotation maximale du moto-ventilateur dans le
deuxième mode de fonctionnement est supérieure à une vitesse de rotation maximale du moto-ventilateur dans le premier mode de fonctionnement,
l'organe d'activation (24) étant disposé en regard de l'organe de commande (23).
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